
Referat af bestyrelsesmøde den 4. sept. 2023. 
 
Til stede: Berit, Kirsten, Eva, Aase, Do, Vibeke og Alice 
 
Fraværende: ingen. 
 
Dagsorden: 
 

1. Evaluering af sensommerturneringen den 15. august 
 

2. Evaluering af udflugten den 28. august 
 

3. Generalforsamlingen den 26. september 
* Indkaldelse senest 5. september 
* Seneste frist for indkomne forslag den 12. september 
* Endelig udsendelse af dagsorden den 19. september 
    Forslag til ny revisor (Lone udtræder) 

     
4. Afslutningen den 26. september 

* Turneringen Irish Rumble over 9 huller 
* Generalforsamlingen 
* Økonomi – herunder forslag til næste års kontingent. Regnskab og budget. 
* Årspræmier 
 

5. Evt.  
 

6. Næste møde. 
  

Ad. 1. Desværre var der ikke så mange tilmeldte, vi var 27 deltagere. Årsagen til den 
manglende tilmelding blev vendt, men vi blev ikke klogere. Måske har vi arrangeret 
vores spis-sammen-dage samt sensommerturneringen for tæt på hinanden. Vi 
enedes om, i næste sæson kun at arrangeres 1 spis-sammen-turnering samt 
sensommerturneringen.   
 
Ad.2. 42 Solvognspiger deltog i vores tur til Asserbo. Vi har kun fået positive 
tilbagemeldinger fra turen. Vi drøftede om en udflugt fremover skal være på 
mandage, da det har været meget vanskeligt at få starttider på en bane om 
tirsdagen. De fleste golfklubber har dame/herredage tirsdag og onsdag. Der blev 



enighed om, at fremtidige ture bliver arrangeret mandage og måske med lidt senere 
starttidspunkter, for at vi ikke skal blive stressede inden vi starter. 
 
Ad. 3. Berit sender indkaldelse til generalforsamlingen ud i dag med oplysning om 
seneste frist for indkomne forslag. Endelig dagsorden udsendes iflg. vores vedtægter 
den 19. september. 
 
Da Lone desværre har valgt at udtræde som revisor undersøger Alice andre 
muligheder. 
 
Ad.4.  Præmier og opgaver til vores afslutningsturnering (Irish Rumble) blev drøftet 
og fordelt. 
 
Alle punkter vedr. generalforsamlingen blev behandlet under punkt. 3. 
 
Regnskab og budget blev drøftet, er p.t. ikke afsluttet, da der resterer en del 
regninger, men det ser fint ud.  Næste års kontingent bliver uændret 350 kr. 
 
Fordeling af indkøb af præmier til årsafslutningen blev drøftet og gennemgået, et 
stort og tidskrævende arbejde, men det blev fordelt til alles tilfredshed. 
 
5. Evt. Ingen punkter. 
 
6.Næste møde den 3. oktober kl. 10.00 
 
 
 
Ref. Alice 
 
 
 
 
 


